
Protokól

z pdsiedfeńi' Kobisji RewĘjlcj

rv dniu S lipca 2015i

Poradck posicdzcn ia:

1. o(]Ylroie posiedzenia i spra{d2e nie prawo ńocno ści o bra'l '
2 AuaMa okcji zimoRej rv lenrlcie odśnieŹaiia dróg orŹ sialu dróg gmimych po

]' ocena pracr. plzedsztoli publicznyclr i niepublicznrch orż fualiza kosŹów
|unkcjo.orvania tych placówek'

^.l. t. Posied,enie Kofuisji Rewizyjnej olNoŹyl PŹcsodnicacy łŃ slbisla$' Hellcr' Na
po{tstauic lhl) obecności (5 osób obeciycb) PrzeYodniczący stłierdzil' że obrad' są
pnsonrocne' Listaobecności zaląĆaikdoprrtokolu'

Posiedzeńie Komisji odb-vlo sĘ zgodnie z Plarenr PEcy Komisjj Rewizyjnej na 2015 lok.
pŻ}jęl}n uch\tla NI ll!/25/l5 Rady cniny Brcnna 2 dDia ]2 lut €go 20]5 i' ł splawie
zat"'icrdzenia pllnu pracy KonrhjiR$Yizyjnej ady cfuiny na 2015 rok, z zemczenienr' że
zoslaly polączone dsa teńary koillo|i.lj analiza akcji zimo$tj wlenacie odśnicżaia dróg.
sfuU dróg oiaz pozinowego rcDonfu..rak również poddeo ocenie pracę przcdszkoli
plb|iĆZńlch i ńiepublichych oE pŹcanalizow o koszty funn.jońowańia tych placówek'

Ad.2. \\ tenracie oceuy akcji odśnieżoiad|óe $ ałcji zinowej rY ocenie pozimo\ęgo slmu
t),ch dróg. lak również pozimowego refoonlu lych dtóg Komisj! posilkot'ab się
przcPro}dzonymi wizjani v IeGnie' fu €renie c!łej gminy Brema.jak ńrmież opiniami
nicsf kajców dot'czących wsponnianego lefr an|'

Komńja ś]rield2i]a, że ałcja zinolva dotycząca odśnieżeia or@ utŹymmia pżejezdności
(posyp}\€!ia) byla pueprowadzońa dobże' Do fadania tego ani Konisja' jak ównież
|1 ie  '^a ' . ) '  l ' i e  VI  o\ ' ' |  / ' \  ' ) JorJ r ) .  t  Jv . .  '  / J  / Jś Pc ,c i '

Nalofujast Końis.ja slwicrdza. żE usu\łmie IesŹek mate lIów $'s'p!Nan'ch w czsic
liklidoLlfui! śliŚ*ości lj. żuż|U, nic jcsl usuwana w odpo*'iednim c,jsie albo ńie jest

Komis]a róNnicf odniosła się do pozino\rego EDonlu wszyslkich dróe na ter €nie Enin} i
stłierdziła, co nasępl]c:

' droea Fosialowa od skjzyżoyania z drolq s l do końca Ęrcnontowaua nieplofesjonalni.'
lj. na ni.ktćrych .dcinkaclr Powsla]y nieróvuości co w peBpekqvic oPadów agEża

. czas Enronlu dńg gDnrnych jesl slano{uo 2a d]Uai ponie\ź stvić fÓnÓ, że *'miesiącu
lipcu pesle dlogi gnrnne nie doczekały się pozimowc.j napERy'

wnioŚkj Kofuśj i dotyczącc dróg:



L

Do specyfikacji pżetegu dotyczącego fińowego utruynmia dróg vlisać zdanie
dot)czące uslwonia resztek żużla' oraz okEślić t €rmin y}konania tego zadania'

zwóció się do PZDP $' cicsfynie z prośbą o popnwę nawieŹcbni drogi powialowcj w
miej $ach. gd2ie łyslępu,ją nielóbności powstale w s}Ńku pozinorej napm\Ę' &ogi'

v sp*yfikacii dotyczącej pŹcttrgu na po'mowe lemonly dńg gninnycb sk!óciÓ temin
rcalizrcji zrdanh do I 5 creNca.

Konrisja pozy}avnie o€nia inicjaq$ę gmiD' ]v temacie wykonania chodnika dla
pies4dr na odcinłI $zdfuż drcei pov'iatowej ..Heicówka.' . Brema sl(Jzyżoweie'

Ad' 3. Konisja poddała ocenie funkcj onoNanic przedszko l i Fub licaych i niePublicaych na
lerenie eminy Blcnna' Konisja zapozna|a się róNnież z ilościądzieci koŹyslających z tycb
placówck pub|icznych i niepublicznycb, poddala oalizie koszty funkcjoioweia lych
placówek. jat Ió$nież apoznała się z kosŹfuli slalyni dolyczqcyni |uŃcjonowania
pŹcdszkoli publichy.h {gmimych)'

stwierdzono, że z puedszko|i pub|icznych na teEnie rlriny Brema kouyslajq dzieci z tercnu
gniny BĘnn!. jak również spoladyczrie dzieci spoza tereDu gnnry Brema' stwiedzono. że
kosztani pobytu dfieci spofa teEnl eniny Brenna, obciążone są gniny' w których le dzieci
7jmicy.kują. st edzono ńslież . że pżedszkola publiche nie dyspońują ł s{ojej ofeicie
plzyjęcia uszystkiclr dzieci' klóE zanieszkują w bcfpośredniej bliskości tycb p|acówek
(d'eci są plze|nieszczane do innych prćdszkoli)'

Wnioski Komisji dot'czące pŹedszkoli]

l' zabezpieczyc środki w plzyszlorccznynr budżecie m modenizację i Dzbudovę
Przedszko|a w oórkach wielkich zwiłzfuą 2 powiększenien nożliwości przyjęcia
Bszys&ich dzieci deklfuLiącyclr clręć korzyŚmia z pżedszkola'

BrBk

Na tynr posiedzeuie zakończono.

(t


